
 Är du beredd att bidra till att stoppa nedskärningarna inom fritidsverksamheten och istället 

hitta långsiktiga lösningar för att stärka och utveckla fritidsverksamheten för att på det sättet 

trycka tillbaka den växande otryggheten bland annat i Genarp? 

 Kommer du att verka för att insatserna sker samfällt över nämndsgränserna och tillsammans 

med andra signifikanta aktörer, såsom polisen, för att vända utvecklingen i Genarp? 

Jag vill börja med att tacka Sebastian Jakling för frågorna. 

Fritidsverksamheterna i Lund fungerar mycket bra. Vi har stadigt dock sett ett förändrat intresse hos 

barn och unga för traditionella fritidsgårdar.  Även om antalet besök på vissa fritidsgårdar fortfarande 

är höga så är tenden tydlig: intresset för traditionella fritidsgårdar går ner. Kultur- och Fritidsnämnden 

tacklar detta på ett mycket bra sätt med att växla över till mobil verksamhet och fältgrupper  

Det generellt minskade intresset för traditionella fritidsgårdar till trots, så satsar Lund mycket på sina 

fritidsgårdar och verksamheten är mycket bra. Inte minst finns mycket bra samverkan med b.la. 

socialförvaltningen och polisen. Denna samverkan gjorde att man i somras just i Genarp kunde lugna 

en mycket besvärligt situation och faktiskt undvika brott!  Det gjordes inom ramen för de ordinarie 

anslagen och verksamheten vid förvaltningen. De extra medel som Sebastian nämner till 

”sommaraktiviteter” enligt beslut i nämnden i juni, togs utanför av fullmäktige beslutad budgetram för 

nämnden. Detta är ett stort problem i sig som kan få efterspel av kommunrevision och ev. 

ställningstagande här i fullmäktige. Att just dessa medel bidragit till att sociala problem i Genar minskat 

eller undvikits saknas det dock evidens för.  

 

 


